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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2019/20:48 Utvecklingsåret

Regeringen har inom ramen för januariöverenskommelsen föreslagit ett 
återinförande av friåret i omdöpt form, numera kallat utvecklingsår, till en 
kostnad av ca 1 miljard.

Satsningen har tidigare kritiserats av forskare, experter, institut och 
remissinstanser. I tider av eskalerande gängkriminalitet och otrygghet väljer 
januariöverenskommelsens partier att satsa dubbelt så mycket på friåret som på 
polisen.

Enligt regeringen ska de som kommer i åtnjutande av friåret kunna studera för 
att kompetensutveckla sig. Övriga studerande i samhället, som ej har av 
skattebetalarna finansierad ledighet, är ju hänvisade till studiemedelssystemet 
och dess regler för återbetalning av avbrutna eller icke fullgjorda studier.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

1. Kommer ministern att verka för att samma regler ska gälla för 
utvecklingsåret som för alla övriga studerande i Sverige vad gäller krav 
på återbetalning för avbrutna eller icke fullbordade studier?

2. Om svaret på ovanstående fråga är nej: Anser ministern att det är 
rättvist gentemot alla övriga som dels inte får sin studieledighet 
finansierad av skattebetalarna, dels även omfattas av 
återbetalningsskyldighet för avbrutna eller icke fullbordade studier, och 
hur ska det hanteras?

………………………………………

Mats Green (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-15
Besvaras senast
2019-11-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


